
Pozdravljen, kako ti gre? Upam, da ni prehudo in ti poleg šole vseeno ostane tudi malo časa zase 

Aja, kar je v ležečem tisku ne prepisuješ 

Danes, ko poznaš že vse izraze za oblačila, si bomo pogledali, kako nekoga vprašamo, če mu je všeč 

neka majica, plašč, hlače, nogavice…. Preden pa se to naučimo, moramo ločiti, ali so določena 

oblačila edninski ali množinski samostalnik. Podobno kot v slovenščini, kjer rečemo 'Hlače so', vendar 

'Majica je'… 

Snov imaš tudi v učbeniku na strani 83. Sedaj pa vzemi zvezek in zapiši… (Kar je z drugačno barvo, 

obarvaj tudi ti) 

 

DO YOU LIKE THESE CLOTHES?  

 

    CLOTHES 

 

 SINGULAR (ednina)   PLURAL (množina) 

 a T-shirt    clothes  trousers 

 a sweater    jeans  shorts 

 a tracksuit    shoes 

 a skirt     trainers  

 

Do you like THIS sweater?   Do you like THESE trousers?  

Yes, I do.      Yes, I do. 

No, I don’t.      No, I don’t. 

 

Examples: Ali ti je všeč ta majica? Da. 

  Do you like this sweatshirt? Yes, I do. 

      Ali so ti všeč te japonke? Ne. Ne maram črne barve. 

  Do you like THESE flip-flops? No, I don’t. I don’t like black. 

 

Sedaj poizkusi še sam prevesti naslednje povedi: 

1. Ali so ti všeč ti čevlji? Da.  

2. Ali ti je všeč ta kratka majica? Ne, ne maram roza barve. 

3. Ali so ti všeč ti tenis copati? Da.  

4. Ali ti je všeč ta trenirka? Ne. Obleci si (ta) zeleno trenirko. 

5. Obleci si jakno. Zunaj je mraz. 



6. Pojdimo ven! Obuj si čevlje. 

 

 


